
Fællesbestyrelsen – Mørke Skole og Børnehus 

 

Inviterede til mødet:  

 

Forældrevalgte:  
Formand Anna Thomsen, Næstformand Stine Bergmann Jørgensen, Siri Kjems Skuldbøl, 

Lars Gottfried Johansen, Ditte Wind, Emilie Schmidt, Marianne Skriver Mou,  

Michael Søgaard Nicholaisen, Marianne Lyngby 

Suppleant: Sara Badstue, 

   

 

Elevrepræsentanter:  

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Helle Stilling, Niels Kristian Bech Jensen 

Anette Mikkelsen 

Suppleant: Lise Møller  

   

Sekretariat/ledelsesrepræsentanter: 

,Lars Christian Larsen (sekretær), Pædagogisk leder Helle Tarp Madsen 

   

 

Afbud: Michael. Lars går kl 18 

 

Referat fra  møde i Fællesbestyrelsen tirsdag d. 18. januar  2022 kl. 17.00 – 19 i 

Salonen. 

Grundet flere fraværende pga corona afvikles mødet via teams 

  

 

 

 

Dagsorden:  

 

 
 

1. Godkendelse af referat. 3 min OK 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 2 min.OK 

 

3. 8544, Hvad skriver vi om. Hvem skriver..?  

 

Mad – og at vi arbejder med det.  

Og der er valg. Anna skriver 

 



 

 

  

 

 

4. Kort nyt, siden sidst: 15 min  

i. Formanden v. Anna. Ikke noget 

ii. Børnehus. Udbygning på vej. Der etableres 12 nye vuggestuepladser. 

Byggeriet starter om lige om lidt…I forbindelse med at de store rykker i 

tidlig sfo…Vi får del i bogpulje til børnehus og sfo  

Svært opdeling 

iii. Skole og SFO  LL om corona, vinterferie,  

 

5. Covid-19 situationen. 10 min. Drøftet under pkt 4  

6. Kommunale fokusområder for folkeskolerne . Orientering . 10 min 

Lars orienterede.  

Der fokuseres bl.a på:  

Mellemformer, læsning, elevfravær, Alle i uddannelse, AP-Møllerprojektet God undervisning for 

alle, Kompetenceudvikling - specialpædagogik 

7. Personalesituationen. (lukket møde) Orientering  10 min   

 

 

8. Madordning. Nyt fra udvalget. Erfaringer fra Ådalens skole (Stine) udsat fra     15 min 

 sidste møde  .  

Forældrehenvendelse om madordning.  

Stine fortalte fra Ådalens skole Nemt. Det leveres i madtasker 

Anna fortalte om tilbud lokalt… til en tilsyneladende fornuftig pris.  

To- trinsraketten kunne godt indeholde et af disse tilbud som 1. fase,,, 

Skal børnehuset være med? Forældrerådet skal inddrages… 

Distribution og administration er uafklaret? 

Udvalget undersøger de to muligheder og fremsender noget… 

 



 

 

 

 

 

9.  Principper.  Udvalget har været i gang med at revidere samværsregler  25 min 

Udkast ok. Princippet laves for skolen alene, da det ikke giver mening at det også skal gælde 

børnehuset. 

Udvalget arbejder videre og inddrager kommentarer fra mødet.  

På DO til næste møde.  

10. Næste ordinære møde er 16 marts. Michael tiltræder 1. febr. Kan vi holde  et 

kort møde hvor vi hilser på. Uge 5 eller 6.  

Helle og Lars aftaler med Michael.  

11. Valg til bestyrelsen. Det nye udvalg skal godkende planen, men 10 min 

 vi har den i udkast.  Hvordan gør vi? Hvem er på valg 

Planen præsenteret. Vi skal afklare hvem der er på valg. ( de som ikke blev valgt for 2 år 

siden.) 

12. Eventuelt 5 min.  

 

Vel mødt 

Mh. Anna, Helle og Lars 

 

 

 

 Næste ordinære møde er onsdag d. 16 marts 

      

Til fremtidigt møde:  

 

 

 


